

(Sir JAMES CRAIG, Governor, 1811.)

- | | |
|---|---|
| 3. The Journals of the Irish House of Lords, complete, with Indexes. | 3. Les Journaux complêts de la Chambre des Communes d'Irlande, avec des Index. |
| 4. The Journals of the Irish House of Commons, complete, with Indexes. | 4. Les Journaux complêts de la Chambre des Lords d'Irlande, avec des Index. |
| 5. Pickering's edition of the Statutes of Great Britain, and of the United Kingdom, down to the latest Statute. | 5. L'Édition de Pickering des Statuts de la Grande-Bretagne et du Royaume Uni, jusqu'au dernier Statut. |
| 6. Williams's Abridgment of the Statutes of Great Britain, with the Supplements to the present time. | 6. L'Abrégé des Statuts de la Grande-Bretagne, avec des Supplémens, jusqu'au tems actuel, par Williams. |
| 7. The Statutes of Ireland at large. | 7. Les Statuts d'Irlande. |
| 8. Bollingbroke and Belcher's abridgment of the Statutes of Ireland, with the Supplements. | 8. L'Abrégé des Statuts d'Irlande, avec les Supplémens, par Bollingbroke et Belcher. |
| 9. Answer to Molineux's case of Ireland, being bound by English Acts of Parliament. | 9. Réponse au cas de Molineux, d'Irlande, étant sous l'autorité des Actes du Parlement de la Grande-Bretagne. |
| 10. Hardgrave's Edition of Hale's Jurisdiction of the Lords' House of Parliament. | 10. L'Édition de Hale sur la Jurisdiction de la Chambre des Lords du Parlement, par Hardgrave. |
| 11. Madock's Power of Parliaments. | 11. Pouvoir des Parlemens, par Madock. |
| 12. Reeves's Thoughts on the English Government. | 12. Pensées sur le Gouvernement Anglois, par Reeves. |
| 13. Vindication of the Rights and Prerogatives of the House of Lords. | 13. Défense des Droits et Prerogatives de la Chambre des Lords. |
| 14. Chandler's Debates of the House of Commons, from 1660 to 1741, 14 vols. | 14. Débats de la Chambre des Communes, depuis 1660, jusqu'en 1741, en 14 vols. par Chandler. |
| 15. Debates and proceedings of the Lords and Commons, from 1743, to 1774, 7 vols. | 15. Débats et Procédures des Lords et Communes depuis 1743, jusqu'en 1774, en 7 vols. |
| 16. Cobbett's Parliamentary History of England. | 16. Histoire du Parlement d'Angleterre, par Cobbett. |
| 17. Epithètes Françaises. | 17. Epithètes Françaises. |
| 18. Dictionnaire Universel des Synonimes de la Langue Française. | 18. Dictionnaire Universel des Sinonimes de la Langue Française. |
| 19. Bellanger's French and English Idioms. | 19. Idiomes Anglois et François, par Bellanger. |
| 20. Remembrancer. J. C. p. 178. | 20. Remembrancer. J. C. p. 130. |

VOTES OF THANKS.

SIR GEORGE PREVOST, Governor, 1813.

Monday,
15th February,
1813.

ORDERED, That the thanks of this House be given to Major General *Sheaffe*, and the Officers, Non-commissioned Officers and Soldiers of His Majesty's Regular and Militia Forces under his command, for their distinguished exertions in the glorious Victory obtained by His Majesty's Arms over the American Army, in the late Battle of Queenston, on the 18th of October last.

ORDERED, That the thanks of this House be given to the Indian Chiefs and Warriors, for their exertions in the late glorious Victory over the American Army, in the Battle of Queenston, on the 18th of October last.

ORDERED, That the thanks of this House be given to Brigadier-General *Proctor* and the Officers, Non-commissioned Officers and Soldiers of His Majesty's Regular and Militia Forces under his command, for their distinguished exertions in the glorious Victory obtained by His Majesty's Arms over the American Army, in the late Battle at French Town, on the 22d January last.

VOTES DE REMERCIMENS.

SIR GEORGE PREVOST, Gouverneur, 1813.

Lundt,
15e. Février,
1813.

ORDONNE', Que les remerciemens de cette Chambre soient faits au Major-Général *Sheaffe*, et aux Officiers, Officiers Non-commissionnés et Soldats des Troupes réglées de Sa Majesté, et des Milices sous ses Ordres, de leurs efforts distingués dans la Victoire glorieuse remportée par les Armes de Sa Majesté sur l'Armée Américaine, dans la dernière Bataille de Queenston, qui a eu lieu le 18e. d'Octobre dernier.

ORDONNE', Que les remerciemens de cette Chambre soient faits aux Chéfs Sauvages et autres Guerriers, de leurs efforts dans la dernière Victoire remportée sur l'Armée Américaine dans la Bataille de Queenston, qui a eu lieu le 18e. d'Octobre dernier.

ORDONNE', Que les remerciemens de cette Chambre soient faits au Brigadier-Général *Proctor*, et aux Officiers, Officiers Non-commissionnés et Soldats des Troupes réglées de Sa Majesté, et aux Milices sous ses Ordres, de leur conduite distinguée dans la Victoire glorieuse remportée par les Armes de Sa Majesté, sur l'Armée Américaine dans la dernière Bataille, qui a eu lieu à French Town, le 22e. de Janvier dernier.